
 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 

Készült Neszmély Község Önkormányzata Ügyrendi és Pénzügyi Bizottságának 
 2012. február 9-én tartott üléséről 

 
 
Jelen vannak: Szabó Géza elnök, Gergely Gyöngyi, Pató Bálint tagok 
 
Gál Istvánné, Farkas Péter, Kószás Vendel Attila, Takácsné Pogrányi Irén képviselők, 
Janovics István polgármester, László Ferenc jegyző, Bazsó Anikó gazdasági ügyintéző, 
 Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Napirendi pont:  
 
2012. évi költségvetés tárgyalása 
 
Szabó Géza: Köszöntöm a megjelenteket. 
Janovics István: Megköszönöm Bazsó Anikó, az intézményvezetők és László Ferenc 
munkáját. A mostani költségvetési terv nem tartalmaz olyan elemi és tartalmi hibákat, mint az 
előző évben. Bízom benne, hogy sikerült átnézni az anyagot, javaslom, hogy tekintsük át 
tételesen, intézményekre lebontva. 
 
Pogrányi Irén: Hol tervezünk felújításokat? 
 
Bazsó Anikó: Az óvodában. 
 
Pogrányi Irén: Az iskolában miért nem? 
 
László Ferenc: Úgy gondolom, amíg nem dől el az iskola sorsa, addig várjunk a 
felújításokkal. 
 
Pogrányi Irén: Nem találtam szakfeladatokra lebontva költségvetést.  
 
László Ferenc: A hivatalban rendelkezésre áll, bármikor megtekinthető. Nincs számottevő 
eltérés az előző évihez képest. 
 
Pogrányi Irén: Mi okozza az iskolánál a 4.000 eFt-os emelkedést a személyi juttatásnál? 
 
Dörömbözy Margit: A minimálbér szintre hozása. 
 
Kószás Vendel Attila: Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy az iskolában a tanári szoba 
felett teljes egészében lejött a szigetelés, így hatalmas a hőveszteség.  
 
László Ferenc: Ha lesz megtakarításunk, abban az esetben a felújításnak semmi akadálya. 



 
Megérkezett Farkas Péter képviselő. 
 
Pogrányi Irén: Mi okozza a hivatalnál a 4.000 eFt-os béremelkedést? 
 
László Ferenc: A bérmódosítás miatt közel 3.000 eFt-os az emelkedés, 2 fő közalkalmazott 
eddig nem a hivatalnál volt, hanem az önkormányzatnál. A hivatalt és az önkormányzatot 
teljesen külön kell kezelni. Ezen kívül 1 fő ügyintéző február 23-ig hivatalosan még 
munkatársunk, azt követően nyugdíjba vonul. 
 
Pogrányi Irén: Ennek ellenére miért csökkent a költségvetés? 
 
Bazsó Anikó: A céltartalék miatt. 
 
Pogrányi Irén: Mire szánjuk az 1.700 eFt-os felújítási költséget? 
 
Bazsó Anikó: Az út és a művelődési ház felújítására, illetve az ár –és belvíz védelmének 
érdekében árvízkapuk kialakítására. 
 
Pogrányi Irén: Az iskolánál a 19 fő megoszlása nem pontos. 
 
László Ferenc: A február 15-i testületi ülésre pontosítjuk az adatot. 
 
Dörömbözy Margit: 19 főnél nem lehet több az iskolánál dolgozók létszáma határozott 
munkaidőben. 1 fő takarítónőt határozott ideig 2012. december 31-ig foglalkoztatok. 
 
Szabó Géza: Sulyok Krisztián azt tanácsolta, hogy csökkentsük a hivatalnál dolgozók 
létszámát. Változott az óta a létszám? 
 
Janovics István: Nem lett megszavazva, Sulyok Krisztián nem tudta megindokolni javaslatát. 
Úgy vélem, hogy a hivatalban lévő munka mennyisége indokolja ezt a létszámot. 
 
László Ferenc: Az általam ismert hasonló nagyságú településeken is ekkora a létszám. 
 
Kószás Vendel Attila: A mezőőri adó ki lett vetve, szeretném látni, hogy mekkora összeg 
folyik be belőle, illetve mire költjük. (kocsi, fegyver lesz-e belőle, mennyi pénzt tudunk rá 
szánni? 
 
László Ferenc: 1.300 eFt adóbevételt tervezünk. Ruha, fegyver vásárlását beütemeztük, 
gépkocsi a céltartalékban szerepel. 
 
Szabó Géza: Az adósságrendezés során függőben maradtak ügyek. Mekkora összegű 
követelésre számíthatunk? 
 
László Ferenc: A környezetvédelmi bírság összege 25.000 eFt, a Hilltoptól 4.000-5.000 eFt-
os követelésre számíthatunk, illetve magánszemélyek kamat igényét nyújtották be, ez kb. 
1.000 eFt. A Takarékszövetkezet 1.500 Ft-ot-os utalási díj elmaradást számolt fel. 
Tervezzük az adósságrendezés jogi felülvizsgálatát. 
 
Szabó Géza: A vis maior bevételeknél szereplő 880 eFt miből áll? 



 
Bazsó Anikó: Tévesen lett a vis maiorhoz írva, a február 15-i ülésre javítva lesz, ez valójában 
a kikötő bérleti díja.  
 
Kószás Vendel Attila: Kapunk az utak felújításával kapcsolatban bővebb információt? 
 
László Ferenc: Természetesen, mindent a képviselőtestület elő terjesztünk döntésre. 
 
Kószás Vendel Attila: A helyi adókról kérhetünk-e részletes tájékoztatást? 
 
László Ferenc: A hivatalban bármikor megtekinthető. 
 
Gergely Gyöngyi: Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy a kötelezettség mező üres. Nincs 
visszafizetési, iparűzési, szállítási kötelezettség? 
 
László Ferenc: A Falugazdával kapcsolatos ügyek még nincsenek lezárva, január 31-ig 
kellett volna leadniuk az elszámolást, ez még folyamatban van. 
 
Gergely Gyöngyi: A közvetett támogatás összege magas, az iskolánál 2.600 eFt az ingyenes 
étkezés összege. Javaslom, hogy a közvetett támogatásnál szerepeljenek azok, akik a 
művelődési háznál nem fizetnek bérleti díjat. 
 
Szabó Géza: A költségvetés tervezetet elfogadásra javaslom. 
 
 A bizottság 3 fő igen szavazattal a testület számára elfogadásra ajánlja az előterjesztést. 
 
 
Szabó Géza: Az ülést bezárom. 
 

 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
 
 
 

Szabó Géza         László Ferenc 
bizottság elnöke         jegyző 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült Neszmély Község Önkormányzata Képviselőtestületének 2012. február 9-én tartott 

rendkívüli üléséről 
 
Jelen vannak: 
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
Gál Istvánné, Farkas Péter, Kószás Vendel Attila, Pató Bálint, Szabó Géza, Takácsné 
Pogrányi Irén képviselők 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Bazsó Anikó: gazdasági ügyintéző 
Budaváry János Horgászegyesület Elnöke 
 
 
Janovics István: Megállapítom, hogy a testület határozatképes. A tagok megkapták a 
napirendi pontot, törvény szerint február 11-ig elő kell terjeszteni a költségvetési tervet. 
 
László Ferenc: A beterjesztés megtörtént, február 15-i testületi ülésen II. fordulós tárgyalásra 
előkészítjük a költségvetést. Kérem a testületet, hogy a határozati javaslattal egyetérteni 
szíveskedjenek. 
 
Janovics István: Az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság alkalmasnak találta a költségvetési 
tervet. 
 
A képviselőtestület 7 fő igen szavazattal II. fordulóra alkalmasnak találta a 2012. évi 
költségvetés tervét. 
 
Több észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Janovics István        László Ferenc 
polgármester            jegyző 

 
 


